
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 9.12.2019 
 

Mødedato 

9.12.2019 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

18.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Thomas Brandt Pasgaard, Sabiha Pilakovic, Jeppe J Moos, Majbritt 

Skov Christensen, Oliver Vinkel, Tina Aandstad Sørensen, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, 

Jane Brinch 
Fraværende 

Benjamin Thaysen, Anja Haahr Larsen 

 
Dato 

16.12.2019 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 21.11.2019 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeppe Moos 

 

 
Referatet blev godkendt.  

 

 

 

 

Formand:  

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Siden sidst har elevrådet på Afd. Damhaven haft fokus på den måde eleverne 

taler på. Der arbejdes på at lave et event med temaet ”Den gode tone”. Den 

øvrige del af bestyrelsen syntes det var en god ide, og det blev foreslået, at 

elevrådet skulle tage kontakt til DropMob gruppen og eventuelt indlede et 

samarbejde. 

 

Elevrådet på Afd. Strandgade havde ikke haft møde siden sidste 

bestyrelsesmøde. Derfor intet nyt. 

 

Ledelse: 

3 firmaer er blevet bedt om at afgive tilbud på renovering af skolegården på Afd. 

Strandgade. Den 31.1.2020 bliver forslagene forelagt ledelsen og elevrådet. 

Projektet forventes sat i gang i foråret 2020. 

 

Den 20.12.2019 er der juleafslutning. Vi kan ikke længere være i Sct. Nicolai 

kirke, da der er 100 færre pladser efter renoveringen. Derfor er det besluttet, at 0. 

– 6. årgang holder afslutning i Sct. Johannes Kirke, og at 7. – 9. årgang bliver på 

skolen og ønsker hinanden glædelig jul. Vi starter igen efter juleferien fredag 

den 3.1.2020. 



 

 

 

4. Dialogmøde 

 

 

 

 

 

5. Rekruttering af 

medlemmer til 

bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

6. Forældrehenvendel

se 

 

 

7. Årshjul 

 

 

 

 

 

8. Eventuelt 

 

 

 

Der er stadig ikke kommet dagsorden til Dialogmødet den 20.1.2020. Det 

forventes, at et af de store emner bliver økonomi. Det er vigtigt at deltage for at 

få indflydelse, og derfor deltager både Anne Gulbech, Sabiha Pilakovic og 

Torben Steenholdt. 

 

 

Kaffeboden til Temafesten kom ikke i gang. Der er valg til bestyrelsen i løbet af 

foråret 2020, og arbejdet med at rekruttere medlemmer skal sættes i gang. Der 

blev for flere år siden udarbejdet en folder til uddeling, men den trænger måske 

til en opfriskning. Den sendes med referatet ud. Det er vigtigt allerede nu at 

holde øjne og ører åbne for eventuelle kandidater. Hyppigheden af møder og 

mødestrukturen blev drøftet, og man enedes om, at vente med ændringer til en 

ny bestyrelse tiltræder. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Der er lagt link til årshjulet på skolens hjemmeside. Hvis der er ønsker til 

årshjulet sendes de direkte til Thomas Pasgaard, der er administrator. Det blev 

aftalt at tilføje Torben Steenholdt som administrator. Årshjulet skal ikke 

fremover sættes på dagsorden som fast punkt. 

 

 

Der blev taget afsked med Jane Brinch, der går på pension og derfor udtræder af 

bestyrelsen. 

 

 

Næste møde tirsdag den 21.1.2020 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


